



Rawatan - rambut penjagaan - ECHOSLINE

SELIAR KERATIN

argan & keratin

**ECHOS
LINE**



✉ bbazar@globelife.com
☎ +39 0331 1706328
🌐 www.globelife.com/echosline

SELIAR KERATIN

argan & keratin

Salun Kecantikan ritual yang mengambil kesempatan daripada sinergi sempurna keratin Argan , minyak biji flaks dan protein Sutera, aktif prinsip-prinsip asas semua rumusan. Sesuai untuk rambut yang dikeriting dan diluruskan , diproses, pelbagai Keratin tidak mempunyai sulfat natrium klorida ditambah dan Parabens.

KERATIN syampu-syampu selepas rawatan

Membersihkan dan menguatkan gentian dalam , oleh menetapkan warna dan menutup kutikula.

pembungkusan: 15 ml sachet , botol 350 dan 1000 ml.

TOPENG-topeng KERATIN rawatan

Menyihatkan dan melembapkan gentian dalam , oleh menetapkan warna dan menutup kutikula.

pembungkusan: 15 ml sachet , pasu oleh 500 dan 1000 ml.

Losyen rawatan semburan post KERATIN tanpa bilas

Menjalankan penstabilan yang berkesan acidifying , pelindung, dan memanjangkan keamatan , yang konsisten warna kosmetik dan kecemerlangan.

pembungkusan: 200 ml.

ENERGIZER-KERATIN penstrukturan semula segera semburan

Dengan bernitrogen Keratin dan Argan. Memberikan badan dan jumlah , nada, menjadikan rambut lembut, cahaya terang , tanpa berwajaran atau kayu.

pembungkusan: 150 ml.

Krim rawatan-penyusunan semula KERATIN berpecah berakhir

Tanpa bilas. Pembaikan split berakhir dan melindungi kutikula. Tindakan anti Frizz.

pakej: sachet 3 ml dan 100 ml tiub.

KERATIN dingin-dingin dwifasa post-no-bilas rawatan

Detangles , Pimp dan melembapkan gentian rambut dan meninggalkan kedudukan rambut berkilat , dan mudah untuk sikat. Tindakan anti Frizz dan perlindungan yang memanjangkan keamatan , yang konsisten warna kosmetik dan kecemerlangan.

pakej: botol dengan muncung sembur 200 ml.

Brasiliana cecair-cecair sifar keratin KERATIN

Khas penyusunan semula tindakan mengawal rambut anda membuat mereka serta-merta lembut dan kedudukan berkilat , menghapuskan frizz dan berpecah berakhir. Melindungi rambut digosok , dikeriting dan dirawat oleh pengoksidaan agen, membuat mereka lembut

dan vitali.

pembungkusan: sachet 3 ml dan botol 100 ml.